

Ekstraordinært bestyrelsesmøde

onsdag 3/10 på Sønderborgshus lokale 8

Fraværende: Gabor, Kim og Lars P.

Skal vi lave ref. fra bestyrelsesmøder lige som DOF Sdjl.

Ja. Udlægges på hjemmeside

Er der forhold, som vi skal ændre vedr. Panurus fra 1/1-19?

Ja, Forsideudseende og 3. og 2. sidste side. Viggo ændrer.

Artikel om "skilsmissen".

Det forventes at DOF Sdjl. kommer med et "afskedsindlæg". Vi laver også et indlæg.

Ændring i postudsendelse.

Næsten alle gratister og DOF medlemmer er blevet slettet.

Der er kommet få nye til bl.a. et par biblioteker og et par flittige skribenter.

Kan vi finde nye skribenter? Jesper Tofft har lovet fortsat at skrive.

Ikke aftalt endnu.

Faste indlæg? Hvem melder sig? ?

Hvem skal stå som arrangør af vores ture? Hvis DOF ikke vil annoncere vores fællesture, skal de ikke fremstå som sådan?

Fortsætter indtil videre uændret, men holdes under observation.

Biædere, problemet om at stedet bliver overrendt.

Diskuteret. Per Bangsgaard er den eneste, som har lavet aftale med ejeren.

Orientering om Det grønne Råd

OAS forventes at få afslag på ansøgning om optagelse.

Regel om, at alle skal give tilladelse virker forældet og bør måske ændres. KA

Deltagelse i Naturens dag på Kær Vestermark næste år

Vi er positive, men kan nok ikke klare deltagelse ved Universe også?

Kan evt. udløse beløb til foreningen via Preben

På DOFs side står der "at næsten alle afdelinger udgiver et lokal blad"?

Caps

Vil kunne skaffes for under kr.100 stk. Vi taler om 10 til turledere. Viggo arbejder videre med sagen.

Manglende fod til beachbanner.

Viggo arbejder videre med sagen.

Gættefugl.

Sv. O. går snart i gang.